
Referat fra bestyrelsesmødet den 15 august 2013. 

 

Deltagende:   Birthe, Richard, Rosita, Anja og Kirsten 

Fraværende:  Mette,  Julle, Sharon og Pernille 

 

Godkendelse af dagsorden:     Godkendt  

Godkendelse af referat:   Godkendt 

 

Hjemmeside:   Vi leder efter en ny webmaster. 

 

Åben rideklub:   Birthe kontakter Mette og hører nærmere. 

 

Jubilæumsstævne:   Birthe sætter en annonce i  Hals Avis ang. Reception fra  

10-12. for alle og spisning om aftenen for tidligere medlemmer.  Der henvises 

til hjemmesiden for yderligere information, bl.a. forhåndstilmelding.  Et nyt 

bestyrelsesmøde afholdes den 19-9-13 kl 19.30 ang. dagen.                               

Mad til reception: rundstykker med pålæg, marmelade og ost.   Mad til om 

aftenen:  Birthe undersøger maden til om aftenen evt med egenbetaling. 

 

Trec stævne:  Udsættes 

 

Banestatus:   Dressurbanenbanen  bliver færdig.  Springbanen skal klippes. 

 

Dato, bestyrelsesmøde vedrørende kontrakt:   Udsættes 

 

Dato, møde Baisgaard:   Udsættes 

 



Beretninger fra: 

Formanden:   Forespørgsel fra forældre ang. Ridelejr, God ide! 

Udlejning af heste: Punktet om udlejning af heste slettes fra hjemmesiden 

foreløbig. 

Halvparten på Filur er opsagt pr  1-10-13.  Anja laver nyt opslag til 

ophængning. 

 

Hjemmesiden:   Fin hjemmeside som jævnligt bliver opdateret. 

 

Breddeudvalg:   Løvfaldstur bliver den 1. sep.  Jagten er den 29/9-13 og 

bliver afholdt fra Aalborgvej. 

 

Materialeudvalg:   Richard prøver at finde nogen som kan hjælpe med at 

male til arbejdsdagen. 

 

Stævneudvalg:   Elevstævne  bliver til efteråret. 

 

Undervisningsudvalg:   Vi vil gerne have flere ryttere. 

 

Sponsorudvalg:   Nordea fonden og Sparekassen Vendsyssel er blevet søgt 

om 5 spring. 

 

Intet nyt fra cafeteriaudvalg og juniorudvalg. 

 

Næste møde er den 19-8-2013 og skal omhandle julilæumsstævnet. 

 

 


